
Riksidrottsförbundets Kommunundersökning 2018 

 

Hur många idrottsföreningar fanns det i er kommuns 

föreningsregister per 2017-12-31? 

84 st 

 

Hur stort var er kommuns totala kontanta föreningsbidrag 

till idrottsföreningar år 2017? 

2820000 kr 

 

Hur många idrottsföreningar i er kommun erhöll kontant 

föreningsbidrag år 2017? 

69 st 

 

Hur ser det budgeterade totala kontanta föreningsbidraget 

till idrottsföreningar ut för år 2018 jämfört med utfallet år 

2017 i er kommun? 

Minskat mellan 5 - 15% 

Motivera förändringen: 

Under 2017 delade Fritidsnämnden ut 500 000 kronor i extrabidrag till integrationssatsningar. 

 

Hur stort var er kommuns totala lokala aktivitetsstöd till 

idrottsföreningar år 2017? 

2220000 kr 

Om du har några övriga kommentarer gällande lokalt 

aktivitetsstöd, skriv dessa nedan: 
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Gav er kommun någon form av kontantstöd till 

idrottsföreningar år 2017 för verksamhet riktat till 

pensionärer? 
 
Nej 
 
 
 

Gör er kommun någon särskild idrottssatsning avseende 

idrottsanläggningar som specifikt påverkar den budget 

som relaterar till idrott år 2018? 

Nej 
 
 

Gör er kommun någon särskild idrottssatsning, som inte 

avser idrottsanläggningar, som specifikt påverkar 

idrottsbudgeten år 2018? 

Nej 
 
 

Om du har några övriga kommentarer gällande särskilda 

idrottssatsningar som påverkar idrottsbudgeten år 2018, 

skriv dessa nedan: 

 

Har er kommun något idrottspolitiskt program och/eller 

någon idrottspolicy (egen eller del av annan policy)? 

Ja 
 

Vilket år antogs er kommuns nu gällande idrottspolitiska 

program och/eller idrottspolicy? 

År: 2016 
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Om du har några övriga kommentarer gällande 

idrottspolitiskt program och idrottspolicy, skriv dessa 

nedan: 

Det finns en åtgärdsplan i form av en 100-lista (100 åtgärder, stora som små) som kommer att 
revideras under 2018. 

Har er kommun någon 

utvecklingsplan/lokalförsörjningsplan för 

idrottsanläggningar? 

Nej, men det är på gång 
 

Om du har några övriga kommentarer gällande 

utvecklingsplan för idrottsanläggningar, skriv dessa 

nedan: 

En utredning av kommunens idrottsanläggningar har skickats till föreningslivet på remiss. 
Utredningen har som syfte att presentera utvecklingsbehov och status på kommunens anläggningar. 
Remissvaren kommer att sammanställas under våren 2018 och sedan kommer processen med 
utvecklingsplaner för anläggningar att starta. 

Har er kommun gjort en analys av tillgången till 

idrottsytor i er kommun? 

Ja 

Vilka  idrottsytor i analysen kännetecknas av klart större 

efterfrågan än tillgång? 

• Ishall/isyta 

• Spontanidrottsplats (t.ex. utegym, motionsspår, näridrottsplats) 

• Ridanläggning 

• Annan, nämligen: Friidrott inomhus  

Visar analysen att tillgången till idrottsytor begränsar 

möjligheten för barn och ungdomar att idrotta? 

Ja, i liten omfattning 
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Om du har några övriga kommentarer/funderingar kring 

undersökningen, skriv dessa nedan: 

2,5 nya idrottshallar håller på att byggas i Trelleborgs kommun. 1 färdigställs under 2018 och 1,5 
under 2019. 

 

 


